



Hong Kong China Softball Association

中國香港壘球總會

League Postponement Notice

The Hong Kong China Softball Association is deeply saddened by the Tai Po fire. Our heartfelt condolences go to the victims, families, the fallen firefighter, and all affected residents. To mourn the loss in the tragic fire, the Hong Kong China Softball Association has decided to cancel all scheduled league matches on 29–30 November 2025.

We sincerely apologise for any inconvenience caused and thank everyone for their understanding during this difficult time. Further arrangements regarding rescheduling will be announced in due course.

We extend our deepest respect and gratitude to the firefighters and all rescue personnel for their courageous efforts. May we wish the rescue operations every success and hope for the swift recovery of those injured.

Regards

Hong Kong China Softball Association

賽事改期通知

中國香港壘球總會對大埔火災深感悲痛，向遇難者、其家屬及殉職消防員致哀，並向所有受影響的市民表示深切慰問。為悼念此次火災中的逝者，中國香港壘球總會決定取消原定於2025年11月29至30日舉行的所有聯賽賽事。

對因此造成的不便，我們深表歉意，並感謝大家在這艱難時刻的諒解。

有關改期的後續安排，將於稍後公布。

致敬英勇付出的消防人員及所有參與救援的人員。祝願救援行動順利，願傷者早日康復。

中國香港壘球總會 謹啟

Hong Kong China Softball Association . Tin Kwong Road, Kowloon, Hong Kong
Tel: (852) 2711 1167, 2711 1173 . Fax: (852) 2715 8879 . E-mail: info@softball.org.hk

Affiliate Member of Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China
. Softball Asia . World Baseball Softball Confederation